

VPZ headquarters Zurich-Airport

By car (A1, A3)

Arriving from Zurich, motorway in the direction of Zurich Airport, exit Kloten/Glattbrugg. Keep to the very right in the direction of Kloten. At the next light signal, turn left into Balz Zimmermann-Strasse. After approx. 50 m, turn right into parking Hardacher and park.

Von Bülach kommend die Autobahnausfahrt 8-Glattbrugg/Kloten nehmen und am Lichtsignal links Richtung Kloten abbiegen. Beim Lichtsignal nach der Autobahnüberführung, links in die Balz Zimmermann-Strasse einbiegen und nach ca. 50 Meter links auf den Parkplatz Hardacher einfahren.

Public transport

The VPZ can be reached directly by railway S7. Alight at Kloten-Balsberg railway station. A staircase leads directly down to Balz Zimmermann-Strasse. Then turn left under the rail overpass and you arrive after 200 m.

Die Bushaltestelle Kloten, Balsberg Hardacher liegt direkt vor dem Gebäude. Von Zürich-Flughafen verkehren die Busse der Linien 735, 759 und 768 durchschnittlich alle sechs Minuten.

Parking

The parking in front of the building is chargeable.

